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Одељење комуналне 
инспекције издало је 
75 налога, 5 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, донело 5 
решења, сачинило 22 
записника са прегледа 

на лицу места и имало 5 
сведочења код органа за 
прекршаје. Налози су се 
углавном односили на 
уклањање огревног 

дрвета, песка и 
хаварисаних возила са 

јавних површина и 
др.неправилности.  

 
Грађевинска 

инспекција сачинила 
је 10 обавештења по 

писменој пријави, 
донела 7 решења о  
обустави радова и 

решења о рушењу, 4 
закључка о дозволи 

извршења, обавила 86 
увиђаја на лицу места... 
 

Служба за заштиту 
животне средине 

извршила је 11 
инспекцијских прегледа, 

донела 6 решења о 
налагању мера, 8 

извршних решења... 
 
Служба зоохигијене 

имала је 28 
инспекцијска прегледа, 
15 контрола извршења 

решења, донела 10 
решења о отклањању 
недостатака, 3 захтева 

за покретање 
прекршајног поступка и  
имала 18 акција хватања 

паса луталица. 
 

Саобраћајна 
инспекција  поднела је 
2 захтева за покретање 
прекршајног поступка, 

донела 2 решења о 
инспекцијском прегледу 

возила и 3 решења о 
отклањању 

неправилности. 
 

Секретаријат 
комунaлне полиције 
је поднео 84 захтева за 
покретање прекршајног 

поступка, издао 43 
обавештења за уплату 

мандатне казне (4 
наплаћене на лицу 

места), 37 упозорења, 
383 усмених наређења, 

извршио 86 проверa 
идентитета и имао 1 
довођење лица у ПУ 
Врање, 6 захтева за 

предузимање мера, 51 
захтев за доставу 

података, 4 обавештења 
по пријави грађана, 

пружио 11 асистенција 
Секретаријату за 

инспекцијске послове, 1 
асистенцију 
ЈП»Водовод»  

и сачинио 97 службених 
белешки. 

 

ВЕСТИ 

 

Свечано обележен 7. септембар, 
Дан ослобођења 

 

 
Поводом 67. годишњице од ослобођења Врања у Другом светском рату, руководство Града 
приредило је пријем за чланове градске организације СУБНОР-а. Честитајући  присутнима 
празник, градоначелник Стојчић је рекао да „нико не може да девалвира 966 погинулих 
припадника НОР-а, страдалих у ослобађању Града“. У име ГО СУБНОР-а, говорио је 
председник Божидар Илић који је истакао добру сарадњу борачке организације са 
локалном самоуправом. Потом је у великој сали Скупштине града одржана свечана седница 
на којој су уручена Јавна признања „7. септембар“. Овогодишњи добитници признања су 
Милош Тасић, стрелац СК „Врање“ и Верица Станојковић, секретар Удружења за помоћ 
ментално недовољно развијеним особама. Говорећи о претходној години, председник 
Скупштине др Слободан Стаменковић је рекао да су усвојени стратешки документи важни 
за функционисање Града, локални акциони план запошљавања, формирана је градска 
општина Врањска Бања, изграђен је и нови вртић у насељу Асамбаир. „Запажени су и 
значајна улагања у области социјалне и развојне политике, заштите животне средине, у 
области спорта и образовања“, истакао је Стаменковић. Церемонија обележавања 7. 
септембра, Дана ослобођења Врања у Другом светском рату, завршена је полагањем цвећа 
на Споменик погинулима испред Учитељског факултета. 

Чланови Амбасадорског тима 
боравили у Врању 

 

 

 Амбасадор Републике Словачке у Србији, Јан Варшо, члан УО компаније „Асеко СЕЕ“, 
Владан Атанасијевић и Ханс Естерман, саветник за развој НАЛЕД-а са сарадницима, 
боравили су у Врању, где су разговарали са руководством Града, у оквиру прве посете 
Амбасадорског тима након оснивања, 5. јула ове године. На састанку је било речи о 
развојним потенцијалима Града Врања и могућностима привредне сарадње компанија из 
Словачке и југа Србије. Амбасадор Варшо је истакао три приоритета Амбасадорског тима у 
процесу реализације пројекта: подршка Србији на путу ка Европској унији, економска 
сарадња и сарадња са словачком националном мањином. „Надам се да ће сарадња Града 
Врања, Амбасаде Словачке, „Асека“ и НАЛЕДА-а изнедрити конкретне пројекте по којима 
ће нас будући нараштаји препознати“, рекао је амбасадор Варшо. На састанку, коме су 
присуствовали генерални директори „Симпа“, „Јумка“, „Заваривача“ и „Алфа плама“, било 
је речи и о посети врањских фирми „Пословним сусретима“ у Словачкој, који ће бити 
одржани 21. новембра.  
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Секретаријат за 
здравствену, 

социјалну, дечју и 
борачко инвалидску 
заштиту, избеглице и 
привремено расељена 

лица, је сачинио 13 
захтева за издавање 

уверења, 28 захтева за 
признавање права 

војним инвалидима и 
учесницима НОР-а на 

месечно новчано 
примање, имао 11 уноса 
у јединствену матичну 

евиденцију о 
корисницима права на 

материјално обезбеђење 
и исплатио је 

инвалиднине по бившим 
савезним и републичким 

прописима. 
 

Одсек друштвене 
бриге о деци примио је 

156 захтева за 
остваривање права на 

д.д, 64 захтева за 
остваривање права на 
родитељски додатак, 8 
захтева за продужено 
породиљско одсуство, 
обавио 186 стручних 
консултација у вези 
накнаде зараде за 

породиље, 247 
консултација са 

странкама у погледу 
остваривања 

материјалних права и 
ликвидирао 246 

спискова. Такође је 
урађено и 238 решења о 
праву на дечји додатак и 

издато 1547 школских 
потврда. 

 

01. септембар 2011. 

Нови назив Медицинске школе:  
„др Изабел Емсли Хатон“ 

 

 

Министарство просвете и науке донело је решње о давању сагласности на Одлуку Школског 
одбора Медицинске школе у Врању о променик назива. Нови назив школе гласи: 
Медицинска школа „др Изабел Емсли Хатон“. Др Изабел Емсли Хатон из Шкотске, стигла је у 
Врање са Солунског фронта октобра 1918. године, када су градом харали пегави тифус и 
шпанска грозница. Са 11 доктора и 40 медицинских сестара такозване “Енглеске болнице”, 
успела је, како су записали хроничари, да спасе неколико стотина Врањанаца од истре-
бљења и да постави основе нове здравствене бриге о становништву. Град се после 91 
године, одужио жени докторки, која је у мају 1920. године, када је отишла, граду оставила 
модерну болницу са 50 кревета и књигу од 300 страница у којој је описала свој боравак и 
оно шта је радила у Врању. 

 
 

Градоначелник Врања Мирољуб Стојчић разговарао је са Дејаном Ребрићем, пројект мена-
џером делегације Европске уније у Србији и Милорадом Вукојевићем, тим лидером 
Електромрежа Србије (ЕМС, ЕУ). На састанку је било речи о завршетку 400 киловолтног 
далековода Лесковац-Врање-граница са БЈРМ, укупне вредности 20 милиона еура. Било је и 
речи о почетку изградње 400 киловолтне трафостанице код села Требешиње, укупне 
вредности 16.5 милиона еура, која је планирана за почетак 2012. године. Оба пројекта 
финансирају Европска комисија и ЕМС.  

 

ВЕСТИ 
01. септембар 2011. 

Градоначелник Стојчић разговарао  
са представницима ЕУ 

 
 

02. септембар 2011. 

Потпредседник Владе Хрватске 
Слободан Узелац боравио у Врању 

 

Потпредседник Владе Хрватске проф. др Слободан Узелац са сарадницима боравио је у 
Врању, где је разговарао са руководством Града. У оквиру посете југу Србије, др Узелац 
присуствовао је отварању царинског складишта фирме „Сплићанка“ из Сплита, која се 
бави производњом медицинске обуће. Према речима заменика градоначелника др Игора 
Андонова, планирано је да царинско складиште у Врању прерасте у дистрибутивни 
центар за цео јужни Балкан.  

 

ВЕСТИ 
Стручна служба за 

скупштинске послове 
одржала је у септембру 
36. седницу Комисије за 
мандатно-имунитетска и 
административна питања 

и избор и именовање, 
24. седницу Комисије за 

прописе, 22. седницу 
Савета за привреду и 

саобраћај, 17. седницу 
Савета за здравство, 

социјалну и дечју 
заштиту и борачко-

инвалидска питања, 15. 
седницу Савета за 

пољопривреду и развој 
села, 13. седницу 

Комисије за мандатно-
имунитетска и 

административна питања 
и избор и именовање, 
18. седницу Савета за 
образовање, културу, 

физичку културу, 
информисање и спорт  и 
27. седницу Савета за 

урбанизам и комунално-
стамбене делатности. 

 

05. септембар 2011. 

Пројекат „Друга шанса“ 
Министарства просвете и у Врању 

 У Основној школи за образовање одраслих у Врању почела је реализација пројекта "Друга 
шанса", који подразумева едукацију одраслих лица без стеченог основног образовања и 
организовање стручних обука. „Карактеристика пројекта је да основна школа траје 3 године, 
након чега полазници стичу дипломе о завршеној школи, као и могућност да заврше обуку у 
оквиру 35 расположивих занимања“, каже у изјави за званичан сајт Града Врања Мирјана 
Петровић, директорка Основне школе за образовање одраслих. У школској 2011/2012. 
години уписано је 75 ученика у три циклуса, а пројекат финансирају Европска унија и 
Министарство просвете Републике Србије. 
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У оквиру пројекта "Смањење сиромаштва кроз подршку 
локалном одрживом развоју у Јужној Србији", шест младих 
предузетника из Бујановца, Прешева и Врања потписали су 
појединачне уговоре за опрему вредну 3000 америчких долара, 
што ће им омогућити да започну и унапреде сопствени 
пољопривредни, услужни или занатски бизнис. Говорећи о 
пројекту, помоћник градоначелника Бобан Станковић је рекао 
да он претпоставља развој економије на регионалном нивоу, 
додајући да млади у Округу на овај начин могу врло брзо да 
отпочну са сопственим бизнисом. Један од корисника пројекта 
је и Слађан Николић, власник приватне стругаре „Цаце“ из 
Криве Феје, који је у приватном бизнису већ две године.  
Церемонији потписивања уговора присутвовао је и Тимо 
Штегелман, регионални представник ХЕЛП-а за ЈИЕ. 
 

Одељење за заштиту животне средине надлежног Секретаријата Градске управе, издало је прву 
дозволу за управљање отпадом на територији Града Врања. „Ова дозвола омогућује ЈКП „Комрад“ 
проширење постојећих надлежности, које ће нарочито доћи до изражаја изградњом Сакупљачког 
центра (Рециклажног дворишта), и биће у функцији складишта различитог отпада“, каже за званичан 
градски сајт помоћник градоначелника Срђан Васиљевић . Услуге Центра користиће и фирме које 
послују на територији Града, чиме ће у много чему бити олакшана њихова пословна делатност. Дозвола 
се односи на сакупљање, транспорт, одлагање и третман неопасног отпада на локацији Метерис.  
 

 

Руководство Града Врања приредило је пријем за Драгану Сретеновић, Радомира 
Недељковића и Александра Петровића, такмичаре два кик бокс клуба, „Врање“ и „Јуниор, 
освајаче медаља на недавно одржаном Европском јуниорском првенству у кик боксу, у 
Лињано Сабиадору у Италији. Честитајући успех, градоначелник Врања Мирољуб Стојчић 
је рекао да су „медаље велики успех за наш спорт, Град Врање и целу Србију“. „Ваша 
одличја су још један доказ да се са много рада и труда постижу добри резултати“, рекао је 
Стојчић. Злата су освојили Драгана Сретеновић и Радомир Недељковић, док се бронзаном 
медаљом окитио Александар Петровић. На такмичењу је учествовало 1200 такмичара из 36 
земаља.  
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ВЕСТИ 

06. септембар 2011. 

Потписани нови уговори  
са ХЕЛП-ом и УСАИД-ом 

 

06. септембар 2011. 

Прва дозвола за управљање отпадом 
 
 
 

 

Члану Градског већа др Ненаду Младеновићу уручен је сертификат Канцеларије за 
европске интеграције Владе Републике Србије након учешћа у образовном програму 
пројекта   „Јачање капацитета  управе за  интеграцију  Србије у  Европску унију“. Основна 
тема Програма била је „Политика Европске уније у области здравства“. Младеновић је уче-
ствовао и у пројекту Министарства здравља „ДИЛС“ презентацијом о увођењу „КЛИНИЧКОГ 
ПУТА – Астма код деце“ у Дому здравља Врање.  

 

05. септембар 2011. 

Сертификат др Ненаду Младеновићу 
 

13. септембар 2011. 

Пријем за освајаче медаља 

 

ВОДОВОД 

         

 

 
Екипе ЈП”Водовод” 

биле су ангажоване на 
санација хаварија у 
улицама: Димитрија 

Станковића, Змај Јове, 
И.Г.Ковачића, Кнеза 

Милоша, на 
прикључном воду у 

улицама Омладинских 
бригада, Милана 

Топлице, на изради 
прикључка у улици 

Мишарској и на 
испирању мреже на 
више места у граду. 

 
 
 

ВЕСТИ 

УПРАВА БАЊЕ 

 
Екипе ЈП "Управа 
Бање", биле су 
ангажоване на 

постављању кабла и 
поцинковане траке на 

трим стази, изради 
темеља за постављање 

антенског стуба 
Телевизије Врање и 

сређивању растиња у 
парку. 

 

 

ВЕСТИ 

ДИРЕКЦИЈА 

 
У Партизанској улици, на 

делу од "Ватрогасног Дома" 
до раскрснице са улицом Иве 
Лоле Рибара,  завршени  су 
радови на реконструкцији 

водоводне мреже, 
продужетку фекалне и 

атмосферске канализације. У 
току су припремни  радови 

за асфалтирање. Следе  
радови реконструкцији 

водоводне мреже, фекалне и 
атмосферске канализације 

на раскрсници улица 
Партизанске и Иве Лоле 

Рибара. У оквиру 
реализације пројеката 

предвиђених Комуналним 
Програмом паралелно  се 

изводе радови на неколико 
градских саобраћајница: 
изведени су радови на 
асфалтирању улицa: 
Романијскa, Стамена 
Јовановића и улице 

Бојничких жртава. У улици 
Филипа Кљајића, извршено 
је насипање завршног слоја 

туцаника, замена старих 
ивичњака и следи 

асфалтирање, у улици 
Јастребачкој у току су 
радови на насипању 

туцаника на тротоару, следе 
радови на реконструкцији 

коловоза. 
У улици Петра Лековића 
завршена је изградња 

фекалне канализационе 
мреже. 
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У оквиру пројекта “Омладински камп за законитост”, неформална омладинска мрежа 
организација цивилног друштва (ОЦД) АКРИМА (АнтиКРИМинална Акција) уз подршку ОЕБС 
Мисије у Србији, организовала је  кампању “СТОП КОРУПЦИЈИ”. У Врању је акција “СТОП 
КОРУПЦИЈИ” одржана у пешачкој зони, у оквиру које су активисти и активисткиње 
„Иницијативе за интеграције“ суграђанима делити промо флајере. Био  је постављен и штанд 
на коме су Врањанци оцењивати заступљеност корупције у локалним институцијама на 
гласачким листићима, који су убацивани у “гласачку кутију”.  
 

На 91. седници Градског већа усвојен је Нацрт Одлуке о радном времену угоститељских, 
трговинских и занатских објеката на територији Града Врања. Одлука предвиђа акустичко 
зонирање Града, као и ригорознију контролу рада угоститељских објеката. Чланови Већа 
усвојили су и Нацрт Одлуке о утврђивању престанка важења  Одлуке о мерама  за заштиту 
ваздуха  од загађивања и мерама за заштиту од буке, Предлог Стратешког плана Комуналне 
полиције града Врања (2011. – 2016.) и Годишњег плана Комуналне полиције града Врања 
(2011. – 2012.), као и План приоритетних инвестиција за фазу „2“ према резултатима студије 
изводљивости, тарифном моделу и уговору о обављању комуналне делатности за Програм 
водоснадевања и одвођења отпадних вода у општинама средње величине  у Србији, који ће 
бити израђен у сарадњи са немачком КФВ банком. Усвојена је и Информација ХК „ЈУМКО“ а.д. 
у реструктурирању о „Пројектном  предлогу о економској оправданости континуитета 
производње и улагања у прекомпоновању машинског парка  производних погона, енергетици 
и одржавању, као и Предлози Одлука о избору најповољнијег учесника лицитације и давања 
у закуп пословног простора  који користи град Врање и Решења о утврђивању цена услуге у 
ауто-такси превозу на територији града Врања. На седници је усвојен Захтев ЈКП „Комрад“ за 
пријем нових 12 радника који ће радити у службама за изношење смећа и хватање паса 
луталица. Донета је и Одлука о имплементацији Програма мера активне политике 
запошљавања, за коју ће до 30. септембра из градског буџета бити издвојено око 26 милиона 
динара. Биће израђен и План детаљне регулације потеза између улица Булевар Авноја, 
Париске комуне и Моше Пијаде.   
На 92. седници Градског већа, Чланови Већа усвојили су Нацрт Плана детаљне регулације 
Александровачког језера, Нацрт Решења о давању у закуп, уз накнаду у новцу, грађевинско 
земљиште у јавној својини, Извештај о раду, припремљеност за рад за 2011/2012. годину, 
Годишњи план рада и Анекс предшколског програма  Предшколске установе „Наше дете" као 
и Информацију о реализацији жетве рода 2011. године са Планом јесење сетве за 2011. 
годину. Дата је и сагласност на захтев пољопривредних произвођача и продаваца на пијаци 
за продају ван пијачног простора. Дозвољена је продаја ван пијачног простора у петак и 
суботу и то на деловима улица Немањина, Цара Душана и Карађорђева, а у осталим данима 
биће омогућени услови за продају у горњем делу пијаце "Текија". 
 

У малој сали Скупштине града одржан је састанак Комисије за одређивање акустичних зона 
Града Врања. Према речима помоћника градоначелника Срђана Васиљевића и председника 
Комисије, Правилник о методологији за одређивање акустичних зона прописује да 
„јединица локалне самоуправе предузима мере за заштиту становништва од буке у 
животној средини и у том циљу одређује акустичке зоне у насељу, као и граничне 
вредности индикатора буке у тим зонама, у складу са законом којим се уређује заштита од 
буке у животној средини“.  
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Prema uputstvu Ministarstva 
unutrašnjih poslova Republike 
Srbije, Opštinska uprava je 
obezbedila tehničke uslove za 
rad sa elektronskim ličnim 
kartama u Uslužnom centru. U 
toku je opremanje i ostalih 
službi u Opštinskoj upravi za 
rad sa novim ličnim kartama. 

ОМЛАДИНСКИ 
САВЕЗ 

 
Врање је пети у низу 

градова у коме је 
организован путујући 
фестивал о људским 

правима – VIVISECTfest, 
чија је тема била  

„Освајање слободе“. 
Фестивал је организовао 

НВО Генератор, 
Омладински културни 
центар и Омладински 
савез Града Врања. У 

оквиру филмског 
програма било је 

приказано 10 филмова 
из целог света, који 

промовишу заштиту и 
остварење основних 
људских права без 

обзира на пол, верску 
или политичку 
припадност.  

 
* * * 

 
Омладински савез града 

Врања је почео са 
реализацијом  пројекта 

„Ми смо увек добре 
воље“ на тему сценског 
стваралаштва деце и 

омладине у периоду од 
28.09.2011. до 

28.10.2011. године. 
Пројекат се реализује на 
основу конкурса града 

Врања.  Циљ пројекта је 
усмеравање младих ка 

поштовању  правих 
вредности, елиминисање 

негативног утицаја и 
понашања, и развијање 
такмичарског духа код 
деце. Програм садржи 

колаж активности деце и 
ученика, који су 

разврстани у категорије 
такмичења и обухвата 

децу Предшколске 
установе и ученике 
основних и средњих 
школа са територије 

града Врања. 
 

 

ВЕСТИ 
14. септембар 2011. 

Израда буџета и финансијских 
планова буџетских корисника 

 У хотелу „Палас“ у Београду, у организацији Сталне конференције градова и општина, одржано је 
саветовање на тему: „Израда буџета и финансијских планова буџетских корисника и јавних предузећа за 
2012. годину“. На саветовању су говорили највећи стручњаци из сектора за буџет Министарства 
финансија, као и представници градова и општина, чланови Комисије за финансирање локалне 
самоуправе. О актуелностима везаним за припрему локалних буџета говорила је Ружица Стојиљковић, 
помоћница министра финансија, а запажено излагање имао је и Драган Спирић, помоћник градоначелника 
Врања, који је говорио о Упутству за израду буџета и финансијских планова буџетских корисника и 
укључивању јавности у буџетски процес.  
 

15. септембар 2011. 

„Стоп корупцији“ 
 
 

15. септембар 2011. 

Одржане две седнице Градског већа 

ВЕСТИ 

19. септембар 2011. 

Састанак Радне групе за 
одређивање акустичних зона 

 
 

НАРОДНИ 
УНИВЕРЗИТЕТ 

 
У издању ЈУ“Народни 

универзитет“ 
из штампе је изашла 

нова 
књига „Доброљупци 

Александровац - 
Жупа“, аутора Петра 

Милосављевића. 
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ВЕСТИ 

У Министарству за регионални развој, Сектору за НИП, потписан је Уговор о извођењу 
радова на реконструкцији улица Француска и 11. конгреса, између наручиоца, корисника и 
извођача радова. Уговор је у име Града Врања потписао Драган Јањић, координатор 
пројекта, који је рекао да радови на пројекту, вредности 72.6 милиона динара, почињу у 
наредном периоду.  

 

20. септембар 2011. 

Потписан Уговор о реконструкцији 
улица Француска и 11. конгреса 

 
 
 

20. септембар 2011. 

Радионица о учешћу јавности  
на локалном нивоу 

 У хотелу „Александар“ у Нишу, у организацији УСАИД-а, одржана је тродневна радионица 
на којој је било речи о учешћу јавности на локалном нивоу. Било је речи и о концепту и 
нивоима учешћа јавности у доношењу одлука, улози организација цивилног друштва и 
изради Плана учешћа јавности на локалном нивоу.  Радионици су присуствовали и 
представници Градске управе, Канцеларије за локални економски развој, Инфоцентра, 
медија и цивилног сектора.   
 

22. септембар 2011. 

Почело уручење  решења о порезу 
на имовину за 2011. годину 

 
 Локална пореска администрација града Врања почела је са  дистрибуцијом решења о 

утврђеном порезу на имовину за 2011. годину, на кућне адресе преко Поште. 
Истовремено ЛПА истиче да су грађани у законској обавези да доспеле, а неизмирене 
обавезе уплате у року од 15 дана од дана достављања решења, у супротном платиће 
камату по стопи која је прописана законом.Све потребне информације о доспелој 
обавези – дуговању по основу пореза на имовину могу се добити на шалтеру бр. 3 
Услужног центра и на сајту Града Врања на линку еУправа - Мој порез. 

 

 
ДЕЧЈИ САВЕЗ 

 
Група од 15-оро 
младих (ђаци 

генерације средњих 
школа, матуранти 
средњих школа, 

студенти, деца из 
хранитељских и 

социјално угрожених 
породица)  из Врања, 
била је на Наградном 
студијском путовању у 
Македонији и Грчкој. 

Путовање је 
организовано за 150 
ученика и студенте 
Војне и полицијске 

академије. На 
путовање су, осим из 
Врања, ишли ученици 
из Кикинде, Ариља, 

Велике Плане, 
Власотинца и 

Браничевског округа. 
Програм путовања је 
обухватио обилазак 

српских војних 
меморијала у 

Македонији (Забрњак, 
Удово) и Грчкој 

(Зејтинлик, 
Поликастро, Крф и 
Видо), присуство 

државним 
церемонијама и 

активностима, а све у 
циљу обогаћивања 
знања из области  

ослободилачких ратова 
Србије. Организатор 

овог путовања било је 
Министарство рада и 
социјалне политике 

Владе Републике 
Србије, а за Град 

Врање надлежан је био 
Дечји савез града 

Врања. 
 
 

ВЕСТИ 

 
 

Концепт нота пројекта „Изградња моста на Луковској реци у селу Тибужде“, прошао је још 
једну фазу евалуације „ПРОГРЕС“ програма и тиме се квалификовао за наредну фазу 
интерног вредновања. Према речима помоћника градоначелника Бобана Станковића, 
информација о евалуацији пуне апликационе форме и техничке документације биће 
завршена до 26. септембра 2011. године. Град Врање издваја 10% од укупне вредности 
пројекта, за чију ће реализацију бити потребно око 80.000 еура.  

 

22. септембар 2011. 

Пројекат изградње моста у Тибужду 
у завршној фази 

 
 
 

Према раније постигнутом споразуму, у Врање је стигла донација Скијалишта Србије 
намењена ЈП“Скијалиште Бесна Кобила“, у виду табача „Јумбо“ машине за припрему ски 
стазе и ски лифта „Суво Рудиште“ у дужини од 1.500м. У “Скијалишту Бесна Кобила“ истичу 
да су изузетно задовољни пристиглом донацијом укупне вредности око 25 милиона динара. 

 

23. септембар 2011. 

Донација „Бесној Кобили“ 
вредна 25 милиона динара 

 
 
 

 
НАРОДНИ МУЗЕЈ 

 
У Галерији Народног 

музеја у Врању 
отворена је изложба 

слика "На киши" Мите 
Ристића из Врања. 
Поставка броји 35 
дела, рађених у 
техници уље на 

платну. 
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ВЕСТИ 

На мини пич терену код ОШ 
"Вук Караџић", одржана је ма-
нифестација „Сајмовање“, чији 
је главни циљ био промовисање 
омладинског активизма и 
волонтеризма, креативности и 
иницијативе младих људи, као и 
њихове предузимљивости и 
способности самоорганизовања. 
Акцију су реализовали волонте-
ри Канцеларије за младе, уз 
финансијску подршку Министар-
ства омладине и спорта и 
логистичку подршку Ресурс 
центра „Генератор“ из Врања. 
Акцији, чија је укупна вредност 
73.000 динара, присуствовало је 
150 младих људи. 
 
 

 

26. септембар 2011. 

Одржано „Сајмовање“ 
 

ВЕСТИ 

26. септембар 2011. 

Даровница у Врању 4. октобра 
 

Радио Београд покренуо је серију емисија под називом „Даровница“, чији је смисао афирмација 
најквалитеније народне музике. „Даровница“ обухвата директан радио и телевизијски пренос 
(или одложен ТВ пренос) програма који траје 120 минута уз учешће 10-12 најквалитетнијих 
певача, међу којима су и млади певачи РТС-а. Све учеснике прати велики народни оркестар под 
управом Владе Пановића. „У „Даровници“ значајно место заузима и портрет града домаћина 
који  обухвата привредне, културне и друге карактеристике града и региона. „Емисија 
„Даровница“ биће реализована 04.октобра у Врању, са почетком у 20 часова, у оквиру програма 
прославе Дана ослобођења Врања у Првом светском рату“, рекао је за званичан сајт Града 
Врања, члан Градског већа Зоран Најдић. „Емисија ће уживо бити реализована на Тргу Станише 
Стошића, док ће у случају лоших временских прилика „Даровница“ бити снимљена у сали 
Позоришта „Бора Станковић“, истакао је Најдић.  
 

 
 

ВЕСТИ 

ИСТОРИЈСКИ 
АРХИВ                

          
Историјски архив "31. 

јануар" - Врање, 
поводом 130 година рада 

Гимназије "Бора 
Станковић" у Врању 

организовао је изложбу 
фотографија и 

докумената поводом 
овог значајног јубилеја. 

 

 

ПОЗОРИШТЕ 

 
Глумачка радионица 

Позоришта „Бора 
Станковић“, вршила је 
упис нових чланова. 
Радионицу ће водити 

глумци Позоришта „Бора 
Станковић“, Тамара 

Стошић и Бојан 
Јовановић. Основни циљ 
ове радионице је шанса 

и могућност за 
развијање нових 

талената и пружање 
подршке од стране 
предавача, као и 

чланова ансамбла и 
управе Позоришта «Бора 

Станковић».  
 
 

 

Експедиција планинара са југа Србије, у 
организацији СПИД „Железничар 2006“ из 
Врања, успела је да освоји највиши врх 
Олимпа Митикас, који се налази на 2.918 
метара надморске висине. У овом 
подухвату, у коме су учествовала 25 
планинара, углавном из Врања, за само 
један дан освојена су још два врха једне од 
највиших планина Балкана: Скала 2866 
метара н.в. и Сколио 2911 м н.в. На 
највишим врховима митске планине богова 
су се развиле заставе СПИД «Железничар 
2006» Стрешера из Сурдулице, Врања и 
Радио Телевизије Врање. 

27. септембар 2011. 

Врањанци на Олимпу 
 

 

СПОРТСКА ХАЛА 

 
У ЈУ "Спортска хала", 
одигране су следеће 

утакмице: 
 
КК "Југ"2-КК"Здравље”2 
ОК "Младост"-ОК "БСК" 
КК "ЈУГ" - КК "БОРАЦ" 

 

БИБЛИОТЕКА 

 
У Америчком кутку 
Библиотеке „Бора 

Станковић“, одржане 
су пројекције 

филмова: ’’Trading 
Spaces’’, 

’’Вртоглавица’’, 
’’Мердевине 49’’, 

’’Алиса у земљи чуда’’, 
’’Случај Парадин’’ и 

’’Трећи човек’’.  
 
 
 
 ВЕСТИ 



М е с е ч н и к  г р а д а  В р а њ а
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М  е  с  е  ч  н  и  к           г  р  а  д  а          В  р  а  њ  а  

Милица Анђелковић 
Јовановић, 
Координаторка Канцеларије за младе 
 

 

 
1. Колико дуго радите у Градској управи?  
– Од 1. маја 2010.године. 
2. Који је Ваш основни мото у раду?  
– Треба пуно радити, а мало причати – нека дела говоре за себе. 
3. Који Вам је тренутак био најтежи у досадањем раду?  
– Сам почетак рада на месту координатора Канцеларије, јер је у време врхунца економске кризе 
требало успоставити  сасвим нову услугу и поставити је на здраве ноге, али се и изборити за своје 
место међу колегама.  
4. Најлепши?  
– Сваки тренутак када ми млади људи са којима радим кажу „хвала“.  
5. Какав је положај запослених у градској администрацији? 
 – Ја сам задовољна својим положајем, верујем да је то случај и са осталим запосленима. 
6. Колика су Вам месечна примања? 
– 38.000 динара. 
7. Шта још треба урадити како би рад Градске управе био ефикаснији?  
– Континуирано образовати кадрове, посебно младе, јер су они носиоци будућег развоја и Градске 
управе и самог града. 

ЉУДИ 
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